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Mødested: Holte Midtpunkt 
Tak til Kvickly 
 
Tak for et godt møde. 
 
Her er referatet. 
 

Emne Beskrivelse Ansvarlig 
Velkomst  Michael bød velkommen og der var en kort 

præsentationsrunde af alle deltagere. 

 
 
”Holte har det hele”, ”Stjernebyen” – men får vi nok ud af 
det? 
 
Der var en enighed om, at meget kan gøres endnu. 
 
Michael fortalte, at der gennem Rudersdal Kommunes 
kulturpulje kan ansøges om tilskud til aktiviteter. 
Dette dykker vi ned i på det kommende møde. 
 

 

Fokus emner Her er de fokusområder der arbejdes med: 
 

- De mange tomme lejemål er en bekymring. Det 
frygtes, at flere vil følge i den kommende tid. 
Det skæmmer i bybilledet – særligt når vi vil tilbage 
til den eksklusive og hyggelige atmosfære, som 
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Holte burde have. Vi savner endnu flere 
specialbutikker og små cafeer og restauranter. 
Vi vil gerne tættere på udlejerne – og i fællesskab 
finde løsninger til brug af butikkerne. Ideerne er 
mange, men de skal selvfølgelig stemme overens 
med ejernes ønsker. 
 
Kan vi få et overblik over hvor og hvor mange, der 
er tale om? 
 

- Parkeringsmuligheder er der for få af. Og de der er 
tæt på butikkerne, er ofte optaget af 
langtidsparkerende pendlere og beboere. 

- Det opleves meget besværligt at komme i gang 
som forretningsdrivende eller som udvikler. 
Dialogen med kommunen er ikke optimal – og ofte 
langtrukket. Bevillinger og tilladelser er svære at 
opnå. 

- Handelsområdet er lukket om sig selv. Er du kørende på 
Kongevejen eller Øverødvej, så fremstår hjørnet ikke 
indbydende. Kan vi arbejde med farve eller lignende på 
opsatsen foran Holte Midtpunkt? Kan vi sætte flag op? 
Kan vi tale med 365discount om deres meget grønne 
facade? 

Aktiviteter Sociale medier 
Der sker så meget i Holte, men som i mange andre byer, så 
er det svært at finde informationer ét sted. 
Kan vi tale med efterskolen, om deres elever vil have det 
som et projekt at besøge og beskrive byen? 
Bruger vi alle de samme sider/grupper? 
 
Butikker i fælles aktiviteter 
Vi drømmer om flere fælles aktiviteter butikkerne 
imellem. På næste møde drøfter vi, hvordan vi kan udvide 
allerede eksisterende arrangementer eller puste liv i 
gamle. 
 
Bettina spørges til en aktivitetsplan/årshjul for 
Handelsforeningen. Så vi derved kan tage udgangspunkt i 
det, der allerede arbejdes med. 
 

 
Jeanette 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Tommy 
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Uderum og oaser 
Vi savner opholdsmuligheder og uderum. Kan vi få 
tilladelse til udendørsservering og/eller blot møbler ved 
butikkerne? 
 
Jul i Holte 
Dette vender vi på næste møde. 
 
Kuponhæfte: 
Jeanette viste et eksempel på et kuponhæfte der er koster 
100 kr. at købe, hvor butikker, foreninger osv. kan være 
med gratis. I Nærum er det sat i gang. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jeanette 

Eventuelt Følg med her: 
Referater fra alle bylivsnetværk lægges op her: 
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https://www.rudersdal.dk/mere-byliv 
Loppemarkedet 
Får af langt de fleste meget ros. Det bemærkes dog, at de 
nærliggende butikker ikke holder åbent – til trods for den 
store menneskemængde. Kan vi få større udbytte af 
denne tilstrømning?  

Næste møde  5. oktober kl. 18.00-19.30 hos Holte Midtpunkt.  
Vi mødes igen foran Kvickly bageren lidt før kl. 18.  
 
Dagsorden: 

1. Velkomst. 
2. Opfølgning på sidste mødes emner og ønskede 

indsatser. 
3. Evt. 

 
 
 

Møder 2023 2. november 
Sted: Holte Midtpunkt 
Kl. 18-19.30 
 
7. december 
Sted: Tilgår 
Kl. 8-9.30 
 
Møder 2024 tilgår. 
 

 
 
 

 
Venlig hilsen 
Michael Moos Møller 
Konsulent 
BIDdanmark 
 
michael@biddanmark.dk 
22 24 42 42 (Send gerne sms) 

https://www.rudersdal.dk/mere-byliv
mailto:michael@biddanmark.dk

